
 

1 

ACTA DE LA MESA NEGOCIADORA DE LA UNIVERSITAT JAUME I 
 
Acta número: 09/2020 
Data: 3 de novembre de 2020 
Lloc: reunió telemàtica en aquesta direcció https://meet.google.com/xmj-guyd-ifx 
Horari: de les 10:00 a les 11:00 hores 
 
Assistents: 
Representants de l’administració de la Universitat 
José Joaquín Gual Arnau. President 
Modesto Fabra Valls 
Andrés Marzal Varó 
María Victoria Camarero Suárez 
Mamen Pastor Verchili 
Jesús Lancis Sáez 
José Luis Gordo García-Madrid 

 
Representació de la part social 
Jordi Torner Mas (UGT) 
Pablo Jesús Rodríguez Cervantes (UGT) 
Isabel María Vicent Soriano-Canós (CCOO) 
María Estíbaliz Gómez Pitarch (CSIF) 
María Rosa Sos Peña (CSIF) 
José Iglesias Ortega (STEPV-Iv) 
 
Assessors i assessores de l’administració de la Universitat 
Vicente Cervera Mateu, Comissionat de la rectora per a l’adaptació a la nova normalitat 
 
Assessors i assessores de la part social 
M. Jesús Tirado Roldán (UGT) 

Cristina Chiralt Monleon, (UGT) 
Marta Covadonga Mora Aguilar (UGT) 
Fernando Vicente Pachés (UGT) 
Sergio Barrachina Mir (CSIF) 
Vicente José Esteve Cano (CSIF) 
Ana Ester Tomás Catalán (STEPV-Iv)  
 
 
Secretari 
José Carlos Martínez Moreno 
 
Excusen l’absència 
Rafael Mayo Gual, delega el vot en Mamen Pastor Verchili 
José Francisco Lopez Segarra (STEPV-Iv) 
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Ordre del dia 

 
1r.-  Lectura i aprovació, si escau, de l’acta de la sessió anterior. 

2n.-  Anàlisi, discussió i propostes sobre les actuacions en resposta de la COVID-19 a 
l'UJI. 

3r.- Torn obert de paraules. 

 
Desenvolupament de l’ordre del dia 

 
1r. Lectura i aprovació, si escau, de l’acta de la sessió anterior. 
 
El president pregunta els assistents si volen fer al·legacions a la proposta d’acta de la sessió 
número 8 de 2020 de la Mesa Negociadora. Cap membre de la Mesa fa cap comentari.  
 
S’aprova per assentiment. 
 
2n.- Anàlisi, discussió i propostes sobre les actuacions en resposta de la COVID-19 a 
l'UJI. 
 
El gerent informa que s’estan definint les actuacions que s’aplicaran de manera gradual. 
Exposa que, pel que fa al PAS, una mesura seria reduir en un 40% la densitat de 
presencialitat laboral en els despatxos compartits. De manera que aquest personal treballe 
dos dies des de casa, dins del mateix horari laboral, i tres dies al despatx. Per a la qual cosa, 
cada servei elaborarà uns quadrants amb els dies de treball presencial i els dies de treball 
domiciliari. Així mateix, s’habilitarà el sistema de fitxatge des del domicili. 
Aquesta mesura no serà d’aplicació per a aquelles persones que estiguen en despatxos 
individuals. Així com tampoc ho serà per a aquelles que la resposta siga presencial. En 
ambdós casos, la presencialitat laboral serà del 100%. 
 
El president explica que, pel que fa al PDI, tot i que es manté la docència presencial que 
s’havia previst, s’està planificant amb els centres com reduir-la en els casos que siga molt 
elevat el nombre d’alumnat. D’altra banda, la major part del treball docent (planificació, 
tutories, recerca,...) es pot fer online. 
 
El vicerector de Planificació, Coordinació i Comunicació informa que s’està en converses 
amb la Conselleria i la resta d’universitats valencianes per donar una resposta conjunta. 
 
La representació de CCOO expressa que el més important és la salut de les persones i, per 
tant, les classes haurien de ser online i el PAS hauria de treballar des del domicili. 
 
El president contesta que en el moment que la situació s’agreuja, s’actuarà d’immediat. 
 



 3

La representació de UGT planteja que les persones especialment vulnerables a la COVID-
19 puguen treballar des de casa. Així mateix, per tal de reduir el contagi, també sol·licita 
l’exempció temporal de realitzar la vesprada obligatòria, atès que l’atenció al públic 
presencial es pot canalitzar al matí a través del sistema de cita prèvia. Afegeix que totes 
aquestes accions ja estaven contemplades en el "Pla de retorn a l'activitat presencial en l'UJI 
després de l'estat d'alerta sanitària". 
El gerent respon que, en funció de les necessitats del servei, el responsable de cada Unitat 
podrà determinar la presencialitat o l’exempció temporal de l’obligatorietat de la vesprada. 
 
La representació de CSIF proposa dotar de mascaretes FPP2 al professorat que tinga  
docència presencial, atès que no sempre es fàcil mantindre la distància de seguretat en el 
context de l’aula. També sol·licita que es facen mesuraments de CO2 en diferents espais i 
que els sindicats puguen hi estar presents. Així mateix, pregunta si el personal haurà d’acudir 
igualment a l’UJI en cas de confinament domiciliari. 
 
El Comissionat de la rectora per a l’adaptació a la nova normalitat contesta que el sistema 
de ventilació funciona correctament. No obstant això, proposa que l’OTOP planifique els 
mesuraments de CO2 dels espais i convoque els representants del Comitè de seguretat i salut 
perquè puguen estar-hi presents; així com fer públics els resultats d’aquests mesuraments. 
Encara que s’està observant que la concentració de CO2 dels espais interiors és similar a 
l’exterior. 
Pel que fa a les mascaretes, respon que, des del principi de curs, al professorat considerat 
vulnerable ja se li està dotant de les tipus FFP2. Afegeix que s’està fent de manera similar a 
l’àmbit hospitalari on les mascaretes FFP2 són reservades per al tractament de pacients amb 
COVID-19. Tot i això, es podria contemplar d’augmentar la dotació de mascaretes 
quirúrgiques. 
 
La representació de l’STEPV-Iv manifesta estar d’acord amb les propostes i també sol·licita 
que les persones més vulnerables puguen treballar des de casa i, a l’igual que UGT, demanen 
l’exempció temporal de l’obligatorietat de la vesprada. 
 
La representació de UGT demana insistir en una major conscienciació de la comunitat 
universitària en l’ús de la mascareta i el manteniment de la distància de seguretat. 
 
 
3r.-Torn obert de paraules. 
 
La representació de UGT demana que s’informe la comunitat universitària de què no es tracta 
de teletreball sinó d’una situació transitòria per la pandèmia. 
 
El gerent manifesta estar d’acord en fer aquesta distinció conceptual. A més, informa de la 
compra d'ordinadors per tal d’avançar en el programa de teletreball. 
 
La representació de UGT i CCOO transmet queixes de professorat perquè no està informat 
dels contagis de l’alumnat. La sensació d’aquest professorat és que no hi ha suficient 



 4

transparència per part de l'UJI. 
 
El gerent respon que s’està actuant. 
 
El Comissionat de la rectora per a l’adaptació a la nova normalitat explica que els centres 
amb més alumnat, com són l’ESTCE i la FCHS, estan desbordats per tota la informació 
COVID-19 que estan rebent i que aquesta informació s’està transmeten als directors de grau. 
Per tant, es demanaran reforços perquè la informació siga més fluïda.  
Així mateix, exposa que s’estan practicant proves PCR a tot el personal que, dins de l’àmbit 
laboral, haja pogut estar en contacte directe amb un cas positiu de COVID-19. Tot això es 
coordina des de vigilasalut. 
 
 
Sense haver-hi més temes per tractar, es tanca la sessió. 
 
 
El secretari, 
 

Vistiplau, 
El president, 

 


